
Protokół nr z LXVI Sesji Rady Miasta Wisła w dniu 25 stycznia 2024 roku 

 

Obrady rozpoczęto 25 stycznia 2024 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 16:30 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do 

protokołu. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności jej obrad. 

 

Przewodniczący rozpoczął obrady od powitania wszystkich przybyłych, powitał wszystkich 

obecnych oraz zaproszonych gości: zastępcę dowódcy JRG Ustroń Polana  pana Grzegorza 

Żuchowicz, zastępcę Komendanta Powiatowego Policji w Cieszynie Arkadiuszu Włocha,  

Komendanta Komisariatu Policji w Wiśle Komisarza Ryszarda Kubika, Zastępcę 
Komendanta Komisariatu Policji  w Wiśle Komisarza Szalbowskiego, Miejskiego 

Komendanta Straży Jana Pilcha  i Komendantkę Straży Miejskiej Beatę Miś.  

Na podstawie listy obecności stwierdził quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych uchwał i decyzji. 

 

 

2. Przedstawienie porządku obrad (ewentualne zmiany). 

 

Przewodniczący poprosił o wprowadzenie do porządku obrad dwóch uchwał: 

- w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2024 

- w sprawie udzielenia odpowiedzi na skargę z dnia 10 grudnia 2023 roku. 

Burmistrz poprosił o wprowadzenie do porządku obrad uchwały zmieniającą Uchwałę 
Budżetową na rok 2024. 

Głosowano w sprawie: 

Przedstawienie porządku obrad (ewentualne zmiany)..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz 

Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej 

Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

3. Przyjęcie protokołu z LXV Sesji Rady Miasta Wisła z dnia 21 grudnia 2023 roku 

 

Głosowano w sprawie: 



Przyjęcie protokołu z LXV Sesji Rady Miasta Wisła z dnia 21 grudnia 2023 roku.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz 

Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej 

Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 

 

 

4. Wystąpienie zaproszonych gości. 

 

Przewodniczący poinformował, że zaproszeni goście zabiorą głos później  w poszczególnych 

punktach porządku obrad. 

 

 

5. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta Wisła. 

 

Radni zadawali pytania do sprawozdania a odpowiedzi udzielał Burmistrz. Sprawozdanie 

stanowi załącznik nr 3 do protokołu 

 

 

6. Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczących Komisji. 

 

Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych stanowi załącznik 

nr 4 do protokołu. 

Sprawozdanie z działalności Komisji Kultury, Turystyki Promocji i Sportu stanowi załącznik 

nr 5 do protokołu. 

Sprawozdanie z działalności Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Miasta stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu. 

Sprawozdanie z działalności Komisji Gospodarki Komunalnej Przestrzegania Prawa i 

Porządku Publicznego, Leśnictwa, Rolnictwa i Łowiectwa stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu.  

 

Sprawozdanie   z działalności Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji stanowi załącznik nr 9 do 

protokołu. 

 

7. Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miasta Wisła. 

 

Sprawozdanie przewodniczącego stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 



 

8. Bezpieczeństwo miasta w zakresie ochrony przeciwpożarowej na bazie funkcjonowanie 

OSP oraz współpracy z PSP ( w tym m.in. aktualny stan bojowy, współpraca, sytuacja 

kadrowa) 

 

Przygotowany materiał omówił dowódca Jednostki Ratowniczo Gaśniczej  Ustroń Polana Pan 

Grzegorz Żuchowicz oraz Komendant Miejski OSP Pan Jan Pilch. Radni zwrócili uwagę na 

dużą ilość  fałszywych alarmów występujących na terenie miasta, do których zostają  
zadysponowane jednostki OSP oraz jednostki straży zawodowej.  

 

Głosowano w sprawie: 

Bezpieczeństwo miasta w zakresie ochrony przeciwpożarowej na bazie funkcjonowanie OSP 

oraz współpracy z PSP ( w tym m.in. aktualny stan bojowy, współpraca, sytuacja kadrowa).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz 

Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej 

Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 

 

Materiał stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

 

9. Bezpieczeństwo miasta w zakresie obejmującym działania Policji (aktualna sytuacja 

kadrowa i sprzętowa) 

 

Przygotowany materiał omówił  Komendant Komisariatu Policji w Wiśle Ryszard Kubik. 

Burmistrz powiedział, że jest przekonany, że  mieszkańcy Wisły czują się bezpiecznie. 

Radni zwrócili uwagę na potrzebę rozbudowy monitoringu miejskiego, oraz uwagę na 

problem narkotyków w szkołach. Komendant Komisariatu Policji w Wiśle powiedział, że jest 

ogromna potrzeba monitoringu w szczególności  na drogach wjazdowych i wyjazdowych do 

miasta, rondzie na wjeździe do Wisły i na Oazie.  Policja prowadzi działania profilaktyczne w 

szkołach, w śród młodzieży na temat szkodliwości narkotyków. 

 

Głosowano w sprawie: 

Bezpieczeństwo miasta w zakresie obejmującym działania Policji (aktualna sytuacja kadrowa 

i sprzętowa).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz 

Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej 



Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 

 

 

Materiał stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

10. Bezpieczeństwo miasta w zakresie obejmującym działania Straży Miejskiej (w tym m.in. 

aktualna sytuacja kadrowa i sprzętowa) 

 

Głosowano w sprawie: 

Bezpieczeństwo miasta w zakresie obejmującym działania Straży Miejskiej (w tym m.in. 

aktualna sytuacja kadrowa i sprzętowa).  

Komendantka Straży Miejskiej Beata Miś omówiła przygotowany materiał, który stanowi 

złącznik nr 13  do protokołu. Burmistrz poinformował, że straż Miejska ma duży zakres 

działania i dużo obowiązków, służba ta jest potrzebna w takiej miejscowości jaką jest Wisła. 

 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz 

Pilch, Zdzisław Pilch, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, 

Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 

BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Pinkas 

Materiał stanowi załącznik nr 13 do protokołu 

 

 

PRZERWA W OBRADACH 

 

11. Podjęcie następujących uchwał: 

 

 

a) Zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Wisła 

 

Głosowano w sprawie: 

Zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Wisła.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz 

Pilch, Zdzisław Pilch, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, 

Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 



BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Pinkas 

 

Uchwała LXVI/1034/2024 stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

 

b) Zmieniająca budżet miasta Wisła na 2024 rok 

 

Głosowano w sprawie: 

Zmieniająca budżet miasta Wisła na 2024 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz 

Pilch, Zdzisław Pilch, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, 

Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 

BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Pinkas 

 

 

Uchwała LXVI/1035/2024 stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

c) zmieniająca Uchwałę Nr XI/146/2011 Rady Miasta Wisła z dnia 27 października 2011 r. w 

sprawie określenia wysokości dziennych stawek opłaty miejscowej, zarządzenia poboru 

opłaty miejscowej w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za 

inkaso w opłacie miejscowej 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca Uchwałę Nr XI/146/2011 Rady Miasta Wisła z dnia 27 października 2011 r. w 

sprawie określenia wysokości dziennych stawek opłaty miejscowej, zarządzenia poboru 

opłaty miejscowej w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za 

inkaso w opłacie miejscowej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz 

Pilch, Zdzisław Pilch, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, 

Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 

BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Pinkas 

 

Uchwała LXVI/1036/2024 stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 



 

d) w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Miasta Wisła na rok 2025 

środków stanowiących fundusz sołecki 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Miasta Wisła na rok 2025 

środków stanowiących fundusz sołecki.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz 

Pilch, Zdzisław Pilch, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, 

Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 

BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Pinkas 

 

Uchwała LXVI/1037/2024 stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

 

e) w sprawie przyjęcia Programu Osłonowego Gminy Wisła na rok 2024 „Teleopieka dla 

potrzebujących” 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie przyjęcia Programu Osłonowego Gminy Wisła na rok 2024 „Teleopieka dla 

potrzebujących”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz 

Pilch, Zdzisław Pilch, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, 

Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 

BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Pinkas 

 

Uchwała LXVI/1038/2024 stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

 

f) w sprawie zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach 

treningowych lub wspomaganych 

 

 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach 



treningowych lub wspomaganych.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz 

Pilch, Zdzisław Pilch, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, 

Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 

BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Pinkas 

 

Uchwała LXVI/1039/2024 stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

 

g) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Wisła na czas oznaczony do 2 lat (D.T. Sport) 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Wisła na czas oznaczony do 2 lat (D.T. Sport).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz 

Pilch, Zdzisław Pilch, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, 

Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 

BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Pinkas 

 

Uchwała LXVI/1040/2024 stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

 

h) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Wisła na czas oznaczony do 2 lat (ITA) 

 

 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Wisła na czas oznaczony do 2 lat (ITA).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 



ZA (14) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz 

Pilch, Zdzisław Pilch, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, 

Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 

BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Pinkas 

 

Uchwała LXVI/1041/2024 stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

 

i) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Wisła na czas oznaczony do 3 lat 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Wisła na czas oznaczony do 3 lat.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz 

Pilch, Zdzisław Pilch, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, 

Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 

BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Pinkas 

 

Uchwała LXVI/1042/2024 stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

 

j) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Wisła własności nieruchomości 

oznaczonej jako działka nr: 1204/113 oraz 1204/118 objętych Kw BB1C/00032739/0 Sądu 

Rejonowego w Cieszynie, udziału 1/20 w nieruchomości objętej Kw BB1C/00032740/0 Sądu 

Rejonowego w Cieszynie położonych w Wiśle Głębce. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Wisła własności nieruchomości 

oznaczonej jako działka nr: 1204/113 oraz 1204/118 objętych Kw BB1C/00032739/0 Sądu 

Rejonowego w Cieszynie, udziału 1/20 w nieruchomości objętej Kw BB1C/00032740/0 Sądu 

Rejonowego w Cieszynie położonych w Wiśle Głębce..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz 

Pilch, Zdzisław Pilch, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, 

Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 



BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Pinkas 

 

Uchwała LXVI/1043/2024 stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

 

k) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Wisła własności: nieruchomości 

oznaczonej jako działka nr: 3149/10, 3150/1, 3150/2 objętych Kw BB1C/00019171/3 Sądu 

Rejonowego w Cieszynie, nieruchomości oznaczonej jako działka nr 3151/53 objętej Kw 

BB1C/00019172/0 Sądu Rejonowego w Cieszynie, położonych w Wiśle 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Wisła własności: nieruchomości 

oznaczonej jako działka nr: 3149/10, 3150/1, 3150/2 objętych Kw BB1C/00019171/3 Sądu 

Rejonowego w Cieszynie, nieruchomości oznaczonej jako działka nr 3151/53 objętej Kw 

BB1C/00019172/0 Sądu Rejonowego w Cieszynie, położonych w Wiśle.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz 

Pilch, Zdzisław Pilch, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, 

Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 

BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Pinkas 

 

 

Uchwała LXVI/1044/2024 stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

l) w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Wisła służebnością przejazdu i przechodu 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Wisła 

służebnością przejazdu i przechodu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Janusz 

Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 

Wantulok, Mirosław Wójcik 

PRZECIW (1) 

Zdzisław Pilch 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Kędzior 



BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Pinkas 

 

 

Uchwała LXVI/1045/2024 stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

 

 

m) w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Wisła służebnością przejazdu i przechodu (przedłużenie ul. Reymonta) 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Wisła 

służebnością przejazdu i przechodu (przedłużenie ul. Reymonta).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Janusz 

Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 

Wantulok, Mirosław Wójcik 

PRZECIW (2) 

Barbara Kędzior, Zdzisław Pilch 

BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Pinkas 

 

Uchwała LXVI/1046/2024 stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

 

 

n) w sprawie zmiany Statutu Miasta Wisła 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany Statutu Miasta Wisła.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz 

Pilch, Zdzisław Pilch, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, 

Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 

BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Pinkas 

 

Uchwała LXVI/1047/2024 stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

 

 

o) w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o kandydatce na 



ławnika 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o kandydatce na 

ławnika.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz 

Pilch, Zdzisław Pilch, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, 

Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 

BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Pinkas 

 

Uchwała LXVI/1048/2024 stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

 

 

p) zatwierdzenie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2024 r. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2024 r. w zakresie obejmującym 

okres od stycznia do kwietnia 2024 roku..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz 

Pilch, Zdzisław Pilch, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, 

Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 

BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Pinkas 

 

 

Uchwała LXVI/1049/2024 stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

 

r) w sprawie odpowiedzi na skargę z dnia 10 grudnia 2023 r. 

 

 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie odpowiedzi na skargę z dnia 10 grudnia 2023 r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 



Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz 

Pilch, Zdzisław Pilch, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, 

Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 

BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Pinkas 

 

Uchwała LXVI/1050/2024 stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

 

 

s) zmieniająca Uchwałę Budżetową na rok 2024 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca Uchwałę Budżetową na rok 2024.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz 

Pilch, Zdzisław Pilch, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, 

Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 

BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Pinkas 

 

Uchwała LXVI/1051/2024 stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

 

 

12. Interpelacje i zapytania 

 

Przewodniczący w imieniu mieszkańców zapytał,  czy zostanie naprawiona nowa 

nawierzchnia drogi DW 941  na wysokości skrzyżowania z ulicą Sztwiertni w ramach 

gwarancji, oraz  zapytał, czy ulica Jawornik zostanie połatana. Burmistrz odpowiedział, że 

inwestorem DW 941 jest ZDW w Katowicach i to pytanie jest do nich, ale oczywiście 

powiadomi o tym ZDW, a co do ulicy Jawornik to  zostanie połatana. 

Radny Roman Cieślar zapytał gdzie zostało zamontowanych pięć sztuk aparatów AED. 

Burmistrz  odpowiedział, że aparaty są w dyspozycji Ochotniczych Straży Pożarnych i jeden 

jest zamontowany przy wejściu do Domu Zdrojowego. 

Radna Barbara Kędzior zapytała czy jest szansa na osłonięcie wiaty za Przedszkolem w 

Głębcach. Burmistrz odpowiedział, że jest szansa, ale brak pomysłu, sprawa jest w toku. 

Następnie radna  zapytała o oświetlenie przejść dla pieszych w centrum. Burmistrz 

odpowiedział, że na chwilę obecną nie były prowadzone żadne działania w tej sprawie.  

 

13. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania. 

 

W punkcie tym nie było żadnych interpelacji ani zapytań. 



 

 

14. Komunikaty i informacje 

 

Przewodniczący zaprosił na godz. 17tą do Biblioteki na promocję  „Monografii Wisły” 

Przewodniczący poinformował, że wpłynęło pismo od Wojewody Śląskiego w sprawie 

oświadczeń majątkowych, a pan Sekretarz ustali, czy trzeba złożyć dwa czy jedno 

oświadczenie. Radni zostaną o tym powiadomieni.  

 

 

15. Wolne wnioski. 

 

Radna Barbara Kędzior w imieniu mieszkańców Malinki zapytała o możliwość 
przeprowadzenia przejścia dla pieszych  na wysokości sklepu żabka. Burmistrz odpowiedział, 

że w tamtym miejscu  będzie to raczej nierealne do wykonania. 

Radny Tadeusz Pilch  powiedział, że nie ma tam technicznej możliwości zrobienia przejścia 

dla pieszych. 

Następnie Radna Barbara Kędzior zapytała o możliwość połatania dziur na płycie postoju 

autobusów w Centrum. Burmistrz odpowiedział, że obiekt ten czeka przebudowa, więc na 

chwilę obecną będzie tylko łatanie dziur. 

 

 

16. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący zakończył obrady.  

 

 

 

  


